
 

 

 

 

MĚSTO LITOMĚŘICE 
Komise výchovy a vzdělávání 

 
 

 

Zápis z jednání komise při Radě města Litoměřice 
_________________________________________________________________________________ 

 

Konaného dne  13. 11. 2023 od 16. 00 hodin v budově MěÚ v zasedací místnosti U 
Štěpána v ulici Pekařská 2.   
 
Přítomni: 
 
MUDr. Ilja Baudyš 
Mgr. Blanka Ježková 
Mgr. Petr Hošek 
Mgr. Miroslav Udatný 
Mgr. Kateřina Szaffnerová 
 
 
Omluveni:  
Mgr. Martin Hrdina 
Mgr. Monika Mejtová 
Zbyněk Rudolf 
MgA. Lenka Pařízková 
 
 
Neomluveni: 
 
 
Hosté: 
Jednání se zúčastnil i místostarosta města Litoměřice Mgr. Jiří Adámek  
 

Jednání řídil:  

V nepřítomnosti předsedy komise Mgr. Martina Hrdiny řídil jednání Mgr. Petr Hošek  

 

Zapisovatel: Dagmar Zelená 

 

Body programu: 

1. Schválení Programu podpory v oblasti volného času dětí na rok 2024 
2. Lyžařský výcvik – poskytnutí finančního příspěvku pro rok 2024  
3. Diskuze 
 

Konec jednání: 16:40 hodin 

Termín příštího jednání:  – bude upřesněn později a to dle potřeby 
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V úvodu jednání přivítal Mgr. Petr Hošek všechny přítomné. 
 

1. Schválení Programu podpory v oblasti volného času dětí na rok 2024 

V návrhu rozpočtu Města Litoměřice pro rok 2024 je vyčleněna částka 100 000 Kč na 
Program podpory v oblasti volného času dětí. Komise výchovy a vzdělávání při RM 
projednala podmínky dotačního Programu.  
V uplynulém roce nebyly žádné významné připomínky ke kritériím a podmínkám pro 
hodnocení předložených projektů ani následně při přidělování dotací. Z těchto důvodů  
komise předkládá podmínky pro přiznání dotace ve stejném znění jako byly v roce 
2023. Pouze bod č. 5 Žádost o dotaci se rozšiřuje mimo podání žádosti v listinné 
podobě ještě o možnost podání žádosti o dotaci prostřednictvím ISDS (datová 
schránka města: tpebfnu) 
Pravidla Programu podpory v oblasti volného času dětí budou předložena ke schválení 

Radě města Litoměřice dne 13. 12. 2023 a poté budou vyhlášeny na webových 

stránkách města. Žádosti o poskytnutí dotace může poskytovatel přijímat až po 30 

dnech, kdy je Program vyhlášen. Program – viz příloha orig. zápisu.  

Komise výchovy a vzdělávání při RM doporučuje RM schválit pravidla pro Program 
podpory v oblasti volného čau dětí na rok 2024 a uložit odboru ŠKSaPP jejich 
vyhlášení.  

(hlasování: pro: 5  proti: 0   zdržel se: 0) 

 

2. Lyžařský výcvik – poskytnutí finančního příspěvku pro rok 2024 

V rámci návrhu rozpočtu na rok 2024, který se bude schvalovat ZM Litoměřice dne 14. 
12. 2023, je zahrnut finanční příspěvek města na lyžařské výcviky v roce 2024 resp. pro 
školní rok 2023/2024. Tento příspěvek je určen účelově stejně jako v loňském roce, a 
sice jako podpora žáků 7. ročníků navštěvujících základní školu zřízenou městem 
Litoměřice, kteří mají trvalý pobyt ve městě Litoměřice a zároveň se zúčastní 
lyžařského výcviku ve školním roce 2023/2024. Příspěvek se rovněž bude týkat dětí 
ukrajinské národnosti, které mají povolení k dlouhodobému pobytu ve městě 
Litoměřice.  

Členové komise výchovy a vzdělávání na svém jednání dne 13. 11. 2023 doporučili RM 
schválit zachování stávající výše příspěvku na lyžařský výcvik pro žáky 7. ročníků s 
trvalým pobytem ve městě Litoměřice, a to i žákům ukrajinské národnosti s 
dlouhodobým pobytem ve městě Litoměřice, navštěvujících základní školu zřízenou 
městem Litoměřice, a to v částce 1.500 Kč/žák. Výše příspěvku zůstává ve stejné výši 
jako byla ve školním roce 2022/2023. 
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Návrh bude předložen ke schválení Radě města dne 22. 11. 2023.  

(hlasování: pro: 5  proti: 0   zdržel se: 0) 

 

3. Diskuze 

Místostarosta Mgr. Jiří Adámek informoval členy komise o probíhající inspekci 
v Mateřské škole Litoměřice. Inspekci provádí Česká školní inspekce inspektorát 
Liberec, a to z důvodů, aby se předešlo námitkám proti podjatosti.   
Zároveň zodpověděl dotaz Mgr. Petra Hoška týkající se zahájení výuky studentů 
Gymnázia Josefa Jungmanna v budově jezuitské koleje v Jezuitské ulici a dotaz MUDr. 
Ilji Baudyše na přísnější normy nové hygienické vyhlášky pro školy.  
 
Menším problémem je zajíždění aut až ke škole, kdy tímto dochází k ucpávání 
Jezuitské ulice. V této lokalitě má z těchto důvodů zvýšený dohled městská policie. 
Dále větší počet studentů přestává docházet do Centrální školní jídelny z důvodů její 
větší vzdálenosti a jejich obědem je pak kebab, hranolky, pizza, aj. Co se týká výuky a 
chodu školy, tak vše funguje v pořádku. 
Co se týká nové hygienické vyhlášky pro školy, která bude platná od ledna 2024, tak 
upravené hygienické požadavky by měly odstranit přehnané limity na školní prostory a 
zobecnit některá současná pravidla. S pomocí této nové vyhlášky by mělo dojít 
k umožnění snazšího budování nových škol a školních tříd. Zaměřena bude na 
osvětlení a oxid uhličitý, zrušeny metry, nahrazeny kvalitou vzduchu, oplocení se vyjímá 
a dává se do stavební vyhlášky, aj. Takže tato vyhláška bude některá pravidla i 
uvolňovat.  
 
Od roku 2025 je v plánu zavedení elektronizace celého dotačního procesu. Někteří 
vedoucí odborů společně s vedením města a IT pracovníky navštívili Magistrát v Ústí 
nad Labem, kde se s celým systémem a jeho chodem seznámili. Dotace se budou 
podávat prostřednictvím webového rozhraní a usnadní se tím práce jak žadatelům o 
dotace, tak i úředníkům.  
 
Školské odbory vyhlásily na den 27.11.2023 celodenní stávku.  Tato situace zatím trvá. 
Zjišťujeme, které naše školy se do stávky zapojí a jakým způsobem.  


